Jamieson's Hot Lunch Program is Back!

Sept 25 to Dec 22, 2023 every Mondays, Wednesdays and Fridays!

*Online Order opens on Friday Sep 15, 2023. Orders must be received and paid for by Sept 18, 2023 for your child to start hot lunch Sep 25, 2023.

The Hot Lunch Program is one of Jamieson's most successful fundraising activities for helping to support all students in classroom equipment, school supplies and extracurricular activities. Due to inflation, our vendors' costs have increased but we have tried to keep pricing reasonable.

For assistance, please contact lunch@jamiesonpac.com

To Help out at Hot Lunches please contact: volunteer@jamiesonpac.com



HOW TO ORDER

- For NEW Parents, register here: https://munchalunch.com/schools/ jamieson
- RETURNING parents can go directly to login page: https://munchalunch.com/login

THE FINE PRINT

- ATTENTION: Orders will only be processed upon FULLY PAID orders
- Lunches can be ordered for the dates presented
- Orders must be placed up to 7 days prior to the next upcoming lunch
- Payment by credit card only (Visa or MasterCard)
- 7 days cancellation notice required and a credit will be issued.
- Credits must be used by school year end and cannot be carried forward to the following year.
- Upon request, accounts with credit balances in excess of \$25 will be issued a refund cheque at the end of the school year. Amounts less than \$25 will be considered a donation to the school.
- Refunds will NOT be issued for missed hot lunches due to school absences. Arrangements can be made for a parent, friend or sibling to pick up lunch orders during lunchtime by contacting lunch@jamiesonpac.com by 11:30am.
- Please note a reminder email from Munchalunch is sent to parents the day before each hot lunch day to confirm orders. If you do not receive an email, your lunch order was not received.
- The contents of each division's bin are double-checked by the hot lunch volunteers.

Please send children with your own utensils, vendors will not be supplying cutlery













Sponsored by Jamieson PAC, a volunteer fundraising program

Jamieson 熱食午餐計畫

於2023 年 9 月 25 日開始至 12 月 22 日, 僅在週一週三和週五

關鍵日期:

- •線上訂購開放日為 2023 年 9 月 15 日。
- 必須在 9 月 18 日前收到訂單並完成付款,您的孩子將會在2023年9月25日開始接收午餐



由於供應商的食品和勞動成本增加,今年午餐價格上漲。 PAC 已盡力調整價格,希望您們能繼續支持。

如需進一步幫助,請聯繫 lunch@iamiesonpac.com

如果有興趣做午餐義工請發送電子郵件至:

volunteer@jamiesonpac.com



如何訂購

- 對於新用户,請開設一個新帳户: https://munchalunch.com/schools/ iamieson
- **现有用户**請登錄您現有的帳戶: https://munchalunch.com/login

施行細則

- 請注意! 訂單僅在全額付款後才會處理
- 午餐可以在所示日期訂購
- 午餐必須在7天前上網訂購
- 僅通過信用卡付款(Visa 或 MasterCard)
- 取消需要提前7天通知,金額將會退還到 Munchalunch 帳戶
- 如有餘額,必須學期結束前用完而不可把餘額轉入下一個學期 使用
- 若餘額超過 25元,PAC 將會以支票形式在學年結束時發還。 小於25元的餘額將被視為對學校的捐贈。
- 因缺席而錯過的熱食午餐,金額將不予退款。您可以在上午 11:30前聯繫lunch@jamiesonpac.com,並且安排家人、朋友 或兄弟姐妹在午餐時間代為領取。
- 請注意,Munchalunch 會在有熱食午餐的前一天向家長發送 一封提醒電子郵件,以確認訂單。如果您沒有收到郵件,則表 示 Munchalunch 沒有收到您當天的訂單。
- 熱食午餐義工會檢查各個班級的午餐內容。

因午餐計劃不會提供餐具、請學生們自備餐具。













由義工統籌策 劃, Jamieson PAC 贊助